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Protokół nr 15/2007 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 09.03.2007 r. 

 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Lęborku wraz                  

z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Powiecie Lęborskim za 

2006 rok. 

2. -  Druga wersja projektu uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie określenia zadań 

finansowych ze środków PFRON do realizacji w 2007 roku. 

-  Przedstawienie sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Lęborku za 2006 rok. 

3. Sprawy wniesione przez kierowników wydziałów. 

4. Sprawy różne. 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 14/2007. 

 

Ad 1) 

 

Komendant Powiatowy Policji nadkom. p. Marek Chrabkowski przedstawił sprawozdanie        

z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Lęborku wraz z informacją o stanie 

bezpieczeństwa  i porządku publicznego w Powiecie Lęborskim za 2006 rok- załącznik nr 1 

W sprawozdaniu poruszone są następujące kwestie: 

- Ogólne informacje z działalności. 

- Dane o zagrożeniach w powiecie lęborskim i ich ocena. 

- Istotne zagrożenia przestępczością w powiecie lęborskim. 

- Stan bezpieczeństwa w ruchu drogowym. 

- Demoralizacja nieletnich. 

- Pomoc ze strony władz samorządowych. 

- Stan budynków garnizonu lęborskiego. 

- Ocena stanu realizacji zadań wynikających z uchwały nr XVII/98/2000 Rady Powiatu 

Lęborskiego z dnia 2 czerwca 2000 r. w sprawie określenia zagrożeń porządku               

i bezpieczeństwa publicznego istotnych dla wspólnoty powiatu lęborskiego. 

- Informacja porównawcza pokazująca stan bezpieczeństwa i porządku publicznego        

w powiecie na tle innych powiatów i całego województwa. 

Zarząd zaproponował by uaktualnić uchwałę dotyczącą określenia zagrożeń porządku                 

i bezpieczeństwa publicznego istotnych dla wspólnoty powiatu lęborskiego. 

Starosta p. Ryszard Wenta zwrócił uwagę co do zakupu samochodu, gdyż jako Powiat 

Lęborski partycypowaliśmy w zakupie 2, a nie 3 samochodów. Zaproponowano również 

wprowadzeniu zmiany, z zakupu 3- go samochodu na zakup wideo rejestratora, która to 

sprawa ma być poruszona na sesji w dniu 23.03.07r. 
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Ad 2) 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Zdzisław Korda przedstawił: 

 

1) drugą wersję do projektu uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie określenia zadań 

finansowych ze środków PFRON do realizacji w 2007 roku. 

Zarząd po dyskusji stwierdził, że trzeba dokonać zmiany w zakresie zadań, na zadania 

należące do kompetencji powiatu lęborskiego, do realizacji w 2007 roku na podstawie 

przepisów ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 roku o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 

zatrudnianiu osób niepełnosprawnych, by uniknąć jakichkolwiek opóźnień ze strony nadzoru- 

Wojewody Pomorskiego. Z pierwszej propozycji wykazu zadań, które są dopuszczalne 

wycofano 3 następujące  zadania: 

- Zwrot wydatków na instrumenty i usługi rynku pracy na rzecz 

niepełnosprawnych poszukujących pracy i nie pozostających w zatrudnieniu.   

-  Dokonywanie zwrotu kosztów zatrudnienia pracowników pomagających 

pracownikom niepełnosprawnym w pracy. 

- Dofinansowanie kosztów tworzenia i działania warsztatów terapii 

zajęciowych. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 

 

2) sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Lęborku za 2006 

rok, w którym przedkłada najpilniejsze potrzeby remontowo- inwestycyjne do realizacji w 

2007 roku w obszarze pomocy społecznej. Koszt realizacji ma charakter szacunkowy i wynosi 

łącznie ok. 286.500 zł. – załącznik nr 2 

Kierownik p. Zdzisław Korda poinformował o nakazie, który dostarczyła Komenda 

Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej dla Domu Pomocy Społecznej nr 2 o zainstalowaniu 

drzwi przeciwpożarowych-dymowych na każdej kondygnacji, gdzie jest to wydatek około 80 

tys. zł. 

Członek Zarządu p. Maciej Barański zaproponował, by skontaktować się w tej kwestii              

z Inspektorem Budowlanym, który w formie protokołu budowlanego określi czy ten nakaz 

musi być egzekwowany czy też nie.  

DPS nr 2 nie ma jeszcze standardów, dlatego by osiągnąć te standardy potrzebne będą środki 

finansowe w wysokości ok. 150 tys. zł. Standardy trzeba osiągnąć do końca roku 2010, ale ze 

względów ekonomicznych zasadne byłby uzyskać je do końca 2007r. Wiąże się z tym brak 

możliwości podwyższania kosztów utrzymania pensjonariusza.  

Ważne, aby uruchomić 2 mieszkania chronione dla wychowanków opuszczających 

placówki opiekuńczo- wychowawcze na kwotę 100,000 zł.  

W przypadku szkolenia pracowników pomocy społecznej z terenu powiatu jest propozycja 

Zarządu Powiatu, by składać wniosek do Urzędu Marszałkowskiego- EFS Program 

Operacyjny-Kapitał Ludzki.  

Kierownik poinformował również, że brakuje 200,000 zł na rodziny zastępcze. 

Po dyskusji uznano, że minimalne potrzeby inwestycyjno- remontowe wymagają 

dodatkowych środków z budżetu powiatu wynoszą 80,000 zł dla DPS nr 2 ( standard) oraz ok. 

50,000 zł na jedno mieszkanie chronione. 

   

Ad 3) 

Naczelnik Wydziału Komunikacji  p. Dariusz Buczak przedstawił: 

 

1) wniosek Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej            

nr 214– Białogarda – Nowa Wieś Lęborska o długości 1,5 km.  

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z materiałami wniósł następujące uwagi: 
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- Na przebudowywanym odcinku drogi o długości ok. 1,5 km należy uwzględnić 

lokalizację ścieżki rowerowej wraz z podziałem geodezyjnym i wykazem działek do 

wykupu zgodnie z ustaleniami ze spotkania z dnia 19.10.2006r. 

- Nierozwiązana kwestia podczyszczania odprowadzonych wód opadowych z terenu 

przebudowywanej drogi (sposób podczyszczania wyniknie z decyzji                              

o środowiskowych uwarunkowaniach i pozwolenia wodnoprawnego). 

- Na wycinkę zaznaczonych przydrożnych drzew, należy uzyskać decyzje na wycinkę 

drzew wystawioną przez Wójta Gminy. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek. 

/5 głosów za/ 

 

2)  projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i parkowanie pojazdu. W wyniku ogłoszonego zaproszenia do składania ofert dot. 

przetargu na wyłonienie jednostek o usuwanie pojazdów z terenu powiatu lęborskiego na 

parkingi strzeżone oraz prowadzenie parkingów strzeżonych na których umieszczone będą 

usunięte pojazdy, wyłoniono dwie oferty z firmy „DARMAR"- Dariusz Dawczak oraz firmy 

PHU „BUNIKS”- Bogusław Wrzesień. Na podstawie punktów, które zostały obliczone dla 

obydwu firm, wybrano ofertę p. Dariusza Dawczaka, która uzyskała 72,59 punktów. Umowa  

będzie obowiązywać  przez okres 3 lat, po zatwierdzeniu wysokości opłat przez Radę 

Powiatu. 

Zarząd podjął projekt uchwały. 

/5 głosów za/ 

 

3) informację Polskiej Wytwórni Papierów Wartościowych o zmianie od dnia 1 kwietnia 

2007 roku cen dokumentów komunikacyjnych o 1% wskaźnik wzrostu cen towarów i usług 

- załącznik nr 3 

Zarząd nie wnosi uwag. 

/5 głosów za/  

 

Naczelnik Wydziału Geodezji  p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 

 

1)  wniosek Metal-Rom-u w sprawie przedłużenia dzierżawy hali produkcyjnej położonej 

przy ul. Traugutta (warsztaty PCE- ZSPnr 2). 

Zarząd wyraził zgodę na przedłużenie dzierżawy do dnia 15.06.2007 r. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 

 

2)  projekt uchwały w sprawie sprzedaży bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej mienie 

Powiatu Lęborskiego. 

Burmistrz Miasta Lęborka zwrócił się z prośbą o nabycie nieruchomości oznaczonej w 

ewidencji gruntów miasta Lęborka, obręb 7 jako działka 184/1 zabudowana budynkiem hali 

warsztatowej o powierzchni użytkowej 570m
2
. Pozyskanie tego terenu wraz z zapleczem 

warsztatowym pozwoli na relokację Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp z o.o w Lęborku, 

którego obecna lokalizacja przy. ul. Łokietka budzi sprzeciw okolicznych mieszkańców. 

Członek Zarządu p. Maciej Barański poinformował, iż ma wątpliwości co do lokalizacji bazy 

Zakładu Komunikacji Miejskiej, gdyż nie jest to rozwiązanie problemu komunikacyjnego,        

a umiejscowienie tej bazy wiąże się z uciążliwością dla mieszkańców tego terenu.  

/3 głosy za, 1 głos sprzeciwiający się, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 
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Ad 4) 

 

Starosta p. Ryszard Wenta poinformował o tym, iż Parafia Rzymskokatolicka p.w. Św. 

Jakuba Apostoła w Lęborku zwróciła się z prośbą o dotację z budżetu powiatu,                          

z przeznaczeniem na renowację XVIII w. ołtarza głównego świątyni. Według opinii 

konserwatorów ołtarz główny z kościoła potrzebuje natychmiastowej interwencji 

konserwatorskiej. 

Zarząd uznał potrzebę dofinansowania konserwacji, ale ostateczna kwota dotacji zostanie 

ustalona w terminie późniejszym przez Radę Powiatu Lęborskiego, która najpierw musi 

przyjąć ogólne zasady dofinansowywania przez Powiat remontu zabytków.   

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 

 

 

Ad 5) 

Protokoły nr 14/2007 zostały przyjęte 4 głosami za. 

 

Na powyższym protokół zakończono 

Protokołowała:  

 

Żaneta Łatacz 

 


